
 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 
 

Nummer BR-15-00255  

Zaaknummer Z-15-58902  

Naam raadslid Commissie samenleving 

Fractie Commissie samenleving 

Onderwerp Beheer en onderhoud groene sportvelden 

Datum waarop de vraag is gesteld 15 oktober 2015 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de meningvormende commissie. 

Portefeuillehouder J. Fit 

Afdeling Naam afdeling(en) 

 

 

1.  Stel scenario 3 wordt waarheid en een sportcomplex moet worden gesloten. Mocht het 

dan tot een fusie tussen DESS en bijvoorbeeld ALC komen, kan de gemeente dan 

voldoende financieel faciliteren, zoals in Medemblik, Andijk of bij SEW? 

antwoord  Voor fusies is op voorhand geen apart budget beschikbaar. Keuzes over fusies en 

dergelijke komen eventueel aan de orde in de lange termijn aanpak leefbaarheid. 

Inwoners, maatschappelijke organisaties en gemeentebestuur maken in dat traject 

keuzes over voorzieningen en leefbaarheid in de kernen. Mocht uit dit traject komen 

dat een fusie tussen bijvoorbeeld DESS en ALC wenselijk is, dan werkt het college dit 

nader uit.  

 

 

2.  Wat gaat gebeuren wanneer blijkt dat sommige verenigingen financieel voordeel 

hebben in de nieuwe situatie. Komt er dan een nieuw harmonisatievoorstel of wordt het 

verdeeld over de verlieslijdende verenigingen? 

antwoord  Nee. Het uitgangspunt van deze harmonisatie is dat in de nieuwe situatie afspraken over 

beheer en onderhoud voor de voetbalverenigingen gelijk zijn. Uitgaande van de 

bestaande situatie van vv Spartanen en SEW. Wanneer verenigingen veel taken door 

vrijwilligers weten in te vullen kunnen zij daar wellicht financieel voordeel van 

ondervinden. Wanneer verenigingen door de harmonisatie in de problemen komen, doet 

het college zijn best deze verenigingen te ondersteunen in het verwerven van 

vrijwilligers of het door de vereniging op andere wijze genereren van middelen.  

 

 

3.  Wordt bij de harmonisatie ook aan de rente van uitstaande leningen gedacht, 

bijvoorbeeld om de verenigingen te ontlasten met 0% rente? 

antwoord  In het voorliggende raadsvoorstel is geen ruimte om leningen tegen 0% rente te 

verstrekken. Dit geldt voor zowel nieuwe leningen als voor reeds uitstaande leningen. 

 

 



4.  Wat wordt bedoeld met dat het onderhoud binnen de hekken door de vereniging moet 

worden gedaan. Vallen daar de taluds en sloten ook onder? 

antwoord  Hiermee wordt al het onderhoud op het sportcomplex bedoeld. Inclusief het talud en de 

eerste meter slootonderhoud. 

 

 

5.  Hoeveel uur loonwerk wordt jaarlijks door de gemeente ingehuurd?  

antwoord  Hier kunnen wij geen exact antwoord op geven: loonwerk wordt op offertebasis 

ingehuurd, niet op uren. Een theoretische inschatting is te geven vanuit het Groen 

Beheersplan. Hierin is voor onderhoud door derden 2.500 uur geraamd. 

 

 

6.  Tabel 2: overige kosten FC Medemblik en Sporting Andijk.  Er komt een schriftelijke 

toelichting om een beeld te krijgen van de vergoeding ten opzichte van de totale 

exploitatie van de clubs. 

antwoord  Bij FC Medemblik en Sporting Andijk worden door de gemeente naast de vergoeding per 

veld nog overige kosten in rekening gebracht. Deze kosten hebben betrekking op het 

gebruik van de kleedaccommodatie, spelmateriaal, beheer en onderhoud. Bij FC 

Medemblik gaat dat om een bedrag aan overige kosten van € 19.500,-. Bij Sporting 

Andijk om € 14.500,-. 

 

 

7.  Wat is het actuele saldo van de voorziening voor de renovatie van de sportvelden en of 

deze subsidie wordt meegenomen in de subsidieplafonds?  

antwoord  De stand van de voorziening is afgerond € 358.000,- (1/1/2015). In 2015 storten we 

volgens de begroting € 92.800,- en onttrekken we vanwege de renovatie van een 

handbalveld € 20.000,-. Over de technische vormgeving van de renovatiesubsidie en of 

deze wordt meegenomen in de subsidieplafonds volgt later de uitwerking. 

 

 


